
Uttalelse fra samarbeidsutvalget ved Bispehaugen barnehager

Uttalelsen er forfattet av leder Elling Hermstad, i samråd med resten av utvalget, i møte
tirsdag den 24.05.22

Samarbeidsutvalget er bekymret for at tildeling av spesialpedagogiske midler for høsten
2022 er så lave at det går ut over det lovpålagte spesialpedagogiske arbeidet i
barnehagene. Særlig bekymret er vi for at timetall til fordeling av spesialpedagogisk hjelp
ikke vil gi nok oppfølging til de barna som har ekstra store behov, siden enheten tildeles et
samlet timetall.
Samarbeidsutvalget ber Trondheim kommune, som barnehageeier, ved rådmannens fagstab
om å sikre at det spesialpedagogiske arbeidet oppfyller de krav som påligger i form av lov.
Samarbeidsutvalget er opptatt av sterke og gode fellesskap både i og rundt barnehagen og
det spesialpedagogiske arbeidet er etter vårt syn viktig for å sikre dette.

Trondheim 24.05.22
på vegne av SU Bispehaugen barnehager

Bente Butli (enhetsleder og sekretær i SU)


